

1984 (XXIV). Petition from Mr. Mohamud Omar Mohamed Giama (T/PET.11/750 and Add.1)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petition from Mr. Mohamud Omar Mohamed Giama concerning Somaliland under Italian administration,³⁵

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

*1039th meeting,
5 August 1959.*

1985 (XXIV). Petition from Chiefs Beret Farah and Hajji Guled Dalas (T/PET.11/752)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petition from Chiefs Beret Farah and Hajji Guled Dalas concerning Somaliland under Italian administration,³⁶

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

*1039th meeting,
5 August 1959.*

1986 (XXIV). Petition from Mr. Aden Abdi and others (T/PET.11/753)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petition from Mr. Aden Abdi and others concerning Somaliland under Italian administration,³⁷

1. *Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority and to the statements of its representatives;

2. *Requests* the Administering Authority to inform the Council when a final settlement is reached concerning the subject of this petition.

*1039th meeting,
5 August 1959.*

1987 (XXIV). Petition from the Great Somalia League, Galcaio (T/PET.11/755)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petition from the Great Somalia League, Galcaio, concerning Somaliland under Italian administration,³⁸

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

*1039th meeting,
5 August 1959.*

³⁵ See T/PET.11/750 and Add.1, T/OBS.11/100, 102, T/L.942.

³⁶ See T/PET.11/752, T/OBS.11/102, T/L.943.

³⁷ See T/PET.11/753, T/OBS.11/102, T/L.943.

³⁸ See T/PET.11/755, T/OBS.11/101, T/L.942.

1984 (XXIV). Pétition de M. Mohamud Omar Mohamed Giama (T/PET.11/750 et Add.1)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, la pétition de M. Mohamud Omar Mohamed Giama concernant la Somalie sous administration italienne³⁵,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

*1039ème séance,
5 août 1959.*

1985 (XXIV). Pétition des chefs Beret Farah et hadji Guled Dalas (T/PET.11/752)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, la pétition des chefs Beret Farah et hadji Guled Dalas concernant la Somalie sous administration italienne³⁶,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

*1039ème séance,
5 août 1959.*

1986 (XXIV). Pétition de M. Aden Abdi et autres (T/PET.11/753)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, la pétition de M. Aden Abdi et autres concernant la Somalie sous administration italienne³⁷,

1. *Appelle l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de ses représentants;

2. *Invite* l'Autorité administrante à en informer le Conseil, quand la question qui fait l'objet de cette pétition aura été définitivement réglée.

*1039ème séance,
5 août 1959.*

1987 (XXIV). Pétition de la Ligue pour une grande Somalie, à Galcaio (T/PET.11/755)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, la pétition de la Ligue pour une grande Somalie, à Galcaio, concernant la Somalie sous administration italienne³⁸,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

*1039ème séance,
5 août 1959.*

³⁵ Voir T/PET.11/750 et Add.1, T/OBS.11/100, 102, T/L.942.

³⁶ Voir T/PET.11/752, T/OBS.11/102, T/L.943.

³⁷ Voir T/PET.11/753, T/OBS.11/102, T/L.943.

³⁸ Voir T/PET.11/755, T/OBS.11/101, T/L.942.